

網上及流動電話應用程式交易即時報價申請表及協議書
Application & Agreement for Real Time Quote Service (“RTQS”) Plan
(Internet & Mobile App Trading)

致: 大眾証券有限公司

To: Public Securities Limited

客戶名稱 Account Name : _____

客戶編號 Account No. : _____

聯絡電話 Telephone No. : _____

生效日期 Effective Date : _____

請在適當的空格內加上剔號☐。Please tick in the appropriate box.

即時報價服務計劃 Real Time Quote Service Plan	供應商 Service Provider	服務月費 Monthly Service Fee	地區 Region	申請/終止 Apply / Terminate
股勝通 (Quote Winner)	阿斯達克財經網有限公司 (AASTOCKS)	HK\$394.00 互聯網及流動電話應用程式 (Internet & Mobile App)	香港 Hong Kong	<input type="checkbox"/> 申請 Apply <input type="checkbox"/> 終止 Terminate

即時報價服務協議條款 Terms and Conditions:-**1. 服務及收費 Services and Fees**

月費計算以每月第一天起計算，截至該月底為止。使用不足一個月也需繳付全部月費，並須支付一個月上期按金。

Monthly Service Fee is calculated on a Calendar Month Basis. One month Deposit is required when applying for the service.

本公司會於批核服務認購人(“認購人”)即時報價服務當日，及每月的首個工作天，直接從認購人的證券戶口內預先扣除有關月費。若認購人未能按時繳付該款項，本公司可終止認購人的網上即時報價服務。

Monthly Service Fee will be deducted from Client's Securities Account on the first working day of the month. Applicant(s) should ensure that there is sufficient funds in the securities account on the payday. Public Securities Limited (“PSL”) reserves the right to terminate the service without prior notice if the monthly service fee cannot be debited successfully.

當本公司批核認購人即時報價服務生效起計算三個月內不能取消服務，隨後認購人必須給予本公司不少於一個月的書面通知，方能取消戶口。

Once approved, applicant(s) is(are) committed to use the RTQS plan for at least 3 months. Thereafter, one month notice in writing is needed to terminate the service plan.

2. 確認有關細則 Acknowledgement of Terms & Conditions

認購人查索本服務所提供的資料或登記使用本服務時，即視為已經接受下列的使用細則。香港交易及結算所有限公司(“港交所”)及服務供應商(“供應商”)保留絕對權利，可隨時全權酌情修改、修訂或增訂有關細則而毋須事先通知認購人。認購人若不願接受下列細則約束，則一概不得使用本服務。

Applicant(s) is(are) deemed to accept the terms and conditions of the RTQS by enquiring or using any data provided by this service.

HKEx and RTQS Provider reserve the rights to amend, revise or add the terms and conditions without prior notices to applicant(s). If

客戶簽署 Client Signature(s)
PSL-CS-090-Jan 2018

applicant(s) is(are) reluctant to accept to the amendments, revision and addition of the terms and conditions, they may revoke to use the service.

3. 授權用戶 Authorized User

認購人同意不向任何其他人士提供也不讓其知悉認購人的用戶名稱或登入密碼而使其能夠登入並擅自使用本服務。只有認購人是唯一獲授權透過用戶代號及登入密碼而使用本服務的用戶。

Applicant(s) agreed not to disclose the Log-in Name & Password to other parties so as to log-in and use the RTQS by themselves.

Applicant(s) is(are) the only authorized user(s) to use the RTQS.

4. 改動權 Rights to Amend the Terms & Conditions

港交所及供應商保留權利，可隨時在給予或不給予通知的情況下更改又或暫時中止或永久終止本服務（或其中任何部份）。本公司保留隨時更改服務費用及修訂本協議的條款之權利。

HKEx and RTQS Provider reserve the right to amend, temporarily or permanently terminate the RTQS (or any compositions) with or without prior notice. PSL reserves the right to revise the service charge and amend the terms and conditions of this agreement at any time.

5. 準確性以及內容的及時性 Accuracy & Timeliness of Contents

港交所及供應商竭力確保所提供的資料準確可靠，但不保證該等資料的準確性，亦不對任何因資料不確或遺漏所引致的損失或損害承擔任何責任（不論是侵權行為責任或合約責任或其他責任）。港交所及供應商亦竭力確保及時提供本服務，但不保證本服務的及時程度。認購人應留意，有若干服務本身只提供延時的資料。

HKEx & RTQS Provider endeavour to keep the information accurate and reliable, but do not guarantee the accuracy of the information, and will accept no liability, whether in tort or contract or otherwise, for any loss or damage arising from any inaccuracies or omissions.

Applicant(s) should note that certain Quote Services are Delayed Quotes only.

6. 免責聲明 Disclaimer

港交所及供應商對上市公司公佈的內容概不負責，對其準確程度或完整程度亦不表示意見，並謹此明確表示不會承擔因上市公司公佈而引致之任何損失，或因依賴該等內容的全部或部份而引致任何損失之責任。認購人承認對本服務任何部份的依賴均須自行承擔所有風險。透過本服務而獲得的資訊不應賴以作出投資決定，認購人應諮詢適當的專業人士查證有關資料及徵詢具體的意見。大眾証券不會就閣下因其它透過電子方式或設施而未經授权使用或嘗試使用電子服務可能遭受的任何損失或損害承擔責任。閣下確認基於電子方式的開放性質，大眾証券不能保證給予閣下全面的保障，而任何透過電子方式進行的交易均可能受制於因交通擠塞或不正確資料的傳送而引致的干擾、傳送中斷或延誤；閣下亦會承擔使用該種傳送及通訊方式的風險。

HKEx and RTQS Provider are not responsible for any announcements from the Listed Companies, do not provide opinions for the accuracy and integrity of those announcements, and accept no liability to any investment loss associated with those announcements.

Applicant(s) should seek specific advice from professional adviser if there is any doubt about the RTQS. PSL shall not be liable for any loss or damage you may suffer as a result of unauthorized using or attempting to use the electronic services via electronic means or facilities. You acknowledge that complete security cannot be guaranteed and any instruction via electronic means may be subject to interruption, transmission blackout, delayed transmission due to traffic or incorrect data transmission given the open nature of electronic means, and such mode of transmission and communication is used at your own risk.

客戶簽署 Client Signature(s)
PSL-CS-090-Jan 2018

7. 終止 Termination

認購人同意港交所及供應商有全權酌情以任何理由決定終止或暫停為認購人提供服務（全部或部份），理由可包括（但不限於）違反了此等細則或此後任何的修訂細則，又或有關戶口不活躍已有一段相當長的時間。交易所及供應商不會為認購人或第三者承擔因終止本服務所涉及任何索償的責任。

Applicant(s) agreed that HKEx and RTQS Provider have discretion to terminate the services (all or any compositions), including (but not limited to) Applicant(s) violating the terms and conditions and any other revisions afterwards, or Applicant(s) account has been dormant for a specific period of time. HKEx and RTQS Provider bear no remedial liabilities for Applicant(s) or other third parties claiming any damages because of the RTQS being terminated.

8. 法律 Jurisdiction

本協議書受香港特別行政區法律管轄及以其作解釋。即使爭議發生於香港以外的地方，雙方同意接受香港特別行政區法院的司法管轄。

This agreement was governed and interpreted by the law of Hong Kong Special Administrative Region (“HKSAR”). If any disputes aroused relating to this agreement is outside HKSAR, Applicant(s) and PSL are mutually consented to be bound by HKSAR Jurisdiction.

吾(等)已知悉上述協議條款，並同意遵守。

I/We hereby acknowledge that I/We have read and understood the Terms & Conditions set out in this Application Form, and undertake to be bound by it.

客戶簽署 Client Signature(s) : _____ 日期 Date : _____

直接支賬授權書 Direct Debit Authorisation (“DDA”)

吾(等)現授權貴公司在每月的首個工作天直接在吾(等)於貴公司所開設的證券戶口內支付每月網上即時報價服務費用。

I/We hereby agreed to authorize PSL to charge the service fee from my/our securities account on the first working day of each month in advance.

客戶簽署 Client Signature(s) : _____ 日期 Date : _____

公司專用 For Official Use Only

Received Date/Time:	Signature verified by:	First Approved by:	Handled by:	Checked by:	Final Approved by:

客戶簽署 Client Signature(s)
PSL-CS-090-Jan 2018